

Wijkpanel Achter de Hoven

VERGADERING: 18 APRIL 2024 / 20:00 UUR / 't KNOOPPUNT

Aanwezig:	DJ, GK, RA, HV, FB, DF, RM, FB, EL
Speciaal aanwezig:	Geen
Afwezig:	TvH, DdB, LvE, JK
Voorzitter:	DJ
Notulist:	GK

Notulen

1. Opening

De voorzitter opent de vergadering om 20:12 uur. RM komt later.

2. Vaststellen agenda

De vergaderagenda wordt vastgesteld.

3. Mededelingen / ingekomen stukken

- a. Bankjes van het speeltuintje bij Vegelinstraat zijn herplaatst naar de Potmarge. Sindsdien geen jongeren meer gesignaleerd bij het speeltuintje bij de Vegelinstraat. Omdat ook de betonnen kubussen weg zijn, wordt er echter nu soms geparkeerd.
 - i. **Actiepunt:** EH en HV maken een plan voor een aantal stevige plantenbakken om het parkeren te weren. Voorstel kan via de mail naar bestuur, zodat besluitvorming niet tot halverwege juni hoeft te duren.
- b. Wijkshow met wethouder: 23 april 2024.

Aanwezig: Comenius (ivm de verkeerssituatie rondom Comenius), Anne de Herder (nieuwe gebiedswerker), Evert Stellingwerf (wethouder), een ambtenaar verkeer, 5 wijkpanelleden. JK en DF in de lead. Uitgangspunt: kaartje van de studenten NHL Planologie, waarmee eerder een wijkronde gemaakt is. En ook: de wijk vanuit de ogen van een 8-jarig kind.

Hoofdpunten:

- Kruispunt bij het spoor onoverzichtelijk
- Fietsende scholieren en auto's bij Comenius (drie uitgangen: hekken moeten verplicht open, besproken met Gemeente)
 - 8ste Vegelindwarsstraat fiets-/autoluw?
- Stoepen zijn hobbelig en missen soms op- en afritten (kinderwagens, rolstoelers)
- 30 rijden op (m.n.) de Spoorstraat bevorderen
 - Verkeersremmende maatregelen, zeker bij de basisschool

- Hoek AdH/Spoorstraat bij Rode Dorp onoverzichtelijk en dus gevaarlijk
- Voorkomen dat AdH/Spoorstraat een sluiproute wordt voor verkeer dat kruispunt Campina mijdt
- Eenrichtingsverkeer op Achter de Hoven wordt niet nageleefd
 - Extra borden 'niet inrijden' of 'eenrichtingsverkeer'
- FB brengt in: hoe kunnen we de Schrans vanuit onze wijk toegankelijker maken voor voetgangers? DJ: dit hoort eigenlijk bij de Stuurgroep Potmargegebied. Maar we nemen het mee.
- DF: Nieuwbouw Smedingterrein heeft ook invloed op wandelaarsbewegingen in de toekomst.

- c. Nieuwe gebiedswerker: Anne de Herder. Vervangt Jet Brinker.
- d. Besluitvorming: over uitgaven onder de 1000 euro hoeft in principe niet te worden gestemd (uit HHR). Is er overleg nodig, dan doen we dat in vergadering. Is haast geboden, dan komt het bestuur met een concreet voorstel in de appgroep.
- e. DJ heeft € 500,- aangevraagd bij de provincie om vrijwilligers in het zonnetje te zetten. Op 22 juni (verplichte datum) organiseren we dus een vrijwilligersdag met 't Knooppunt. 50/50 hapjes, drankjes/cadeautjes. DJ pakt dit op en organiseert dit.

4. Vaststellen notulen vorige vergadering

Wordt ongewijzigd vastgesteld.

5. Actuele ontwikkelingen en werkgroepen (selectie)

- a. Activiteiten

Wijkfeest (7 september, van 10 - 16 uur)

HV en LvE hebben een bijeenkomst gehad met de activiteitencommissie van 't Knooppunt (7 man) en Edwin. Knooppunt wil graag dingen inhuren: o.a. een draaimolen, zweef, luchtkussen, een aantal uren onbepert suikerspin, sumoworstelaarspakken, reuzenmikado etc. Dit kost € 1695,- excl. btw incl. 4 man personeel. Misschien ook schminken, maar dat kost een paar tientjes meer.

EL heeft afspraak gehad met de Reizende Kookvrouw en overleg met Oranjewijk over hun wijkfeest. Zij zeggen: opgave nodig als je eten inkoopt (via app of mail). Zij hebben 125 aanmeldingen de laatste jaren. Daar vragen ze 5 euro en dan mag je onbepert eten en drinken. Vervolgens wordt ingekocht voor 150 man om een marge te hebben.

Wijkfeest zou bestaan uit:

- Fair, zie bovenstaand
- Muziekavond, eigen commerciële activiteit van 't Knooppunt
- Boksclinic

- EL wil graag wat groeneducatie en creatieve tafel. GK: Misschien optie om gemeente te vragen om met groenafdeling langs te komen, of is dat te top-down? Of anders aangrijpen om reclame te maken voor onze Hoftuinen.
- Eten en drinken? Misschien wel niet (want overdag). Of een patatkraam/poffertjeskraam. Wordt over overlegd.
- FB: is er bij de fair geen beveiliging nodig? Besluit: vragen aan 't Knooppunt of dat nodig is.

Lastig om duidelijk te krijgen wie wat (wil) gaan doen. En ook lastig om er een beetje vernieuwing in te krijgen, want sommige zaken worden al jaren hetzelfde gedaan. Dus taakverdeling bepalen en in eigen onderdelen de gewenste vernieuwing aanbrengen. Kleine stapjes, volgend jaar opnieuw bekijken.

Over aankleding moet nog worden nagedacht. Over promotie ook.

Budget:

HV en LvE maken een begroting.

Het wijkpanel stemt over een maximale bijdrage van 4k aan het wijkfeest. Iedereen is akkoord (het geld hoeft niet op!).

Openluchtbioscoop (7/8 sept of 14/15 sept)

Kort verhaal: de dames van IepenAir hebben zich teruggetrokken. Heel jammer.

Alternatieven:

Contact geprobeerd te zoeken met het Noordelijk Film Festival, want die willen film in de wijk.

Andere optie: samen met Comenius kijken of zij fondsen hebben.

We geven het nog niet helemaal op, maar we moeten goed kijken hoe haalbaar dit nog is.

b. Communicatie

GK: we constateren er weliswaar allerlei leuke activiteiten georganiseerd worden in de wijk, maar dat (het gebrek aan) promotie ervan een terugkerend probleem is. Dit zou verbeterd moeten worden. Liefst werken we toe naar de volgende communicatiekanalen die we elke keer kunnen inzetten:

1. Flyers: verspreiding kan ook via 't Knooppunt. Zij hebben een activiteitencommissie van 6 personen die zo nu en dan flyert. Een andere optie is mee laten folderen met de Huis-aan-Huis. Nadeel: bij nee-nee sticker wordt de flyer niet bezorgd.
2. Social media: facebook, instagram. Facebook loopt, houdt GK bij, instagram is er (nog) niet.
3. Website: is er. Vooral geschikt voor statische informatie.
4. Mededelingenborden bij wijkentrees: grote wens van GK en JK. Offerte moet worden aangevraagd. Idee wordt bij deze besproken in de groep:
Investering van 6000 goedgekeurd.
Hoe vandalismegevoelig is dit? We gaan de gok wagen.
Wie houdt 'm bij? We hopen: JK.
5. Wijkappgroep.

Heeft Huizum-Oost ook en geschikt voor mensen zonder social media. Kun je best een groot bereik mee halen. Eenrichtingsverkeer: aanmelden via een QR, alleen het wijkpanel

zendt. Bijv. op de hoogte blijven van activiteiten. Kun je aankondigen via onze andere kanalen.

6. Wijkkrant.

HV was enthousiast, maar Fr. haakte af, en HV wil de kar niet in haar eentje trekken.

Lastig, want wil je het een beetje leuk doen, dan heb je een redactie nodig. Dit zou dus een werkgroep moeten worden. GK: en je hebt een ontwerp nodig.

DJ: we gaan dit onderwerp eerst parkeren.

7. (stoep)bord bij/op Knooppunt.

Om aan te kondigen dat er iets aan komt of speelt. Wordt besproken met Knooppunt.

c. Spelen

Speeltoestellen (Suringarpad, Vegelinstraat, Akkerstraat)

Vegelinstraat: loopt, wordt uitgevoerd.

Akkerstraat: loopt. Is een nieuw plan voor gemaakt, maar moet aan worden geschaafd want nog iets te duur. Kijken of andere ondergrond mogelijk is, jeugd blijkt rubber tegels uit de grond te trekken.

Suringarpad: laat nog eventjes op zich wachten. DJ: handtekeningen omwonenden zijn binnen.

Op 15 mei wordt het bewonersinitiatief voorgelegd aan een bewonerscommissie. Dan duidelijker financieel plan. Moet waarschijnlijk subsidie bij. We denken dat het najaar in gang kan worden gezet.

Volgend jaar worden op het veld achter de basisschool allerlei speeltoestellen vervangen, daar denken we graag in mee.

d. Hangjongeren: weren en faciliteren

GK/DJ: bespreekpunt, want terugkerend thema. Bankjes trekken jongeren en dus geluids- en afvaloverlast aan, maar je wilt jongeren wel een plek geven. We moeten rekening houden met alle bewoners in de wijk. Gevraagd ook aan studenten NHL Planologie die een toekomstvisie wijk formuleren. Dus wat doen we?

Waar speelt dit? Jongeren hangen nu met name bij de Waterspeeltuin, bij garageboxen t.o.

Comenius, voormalig speelplekje Vegelinstraat: zeg maar rondom Comenius.

EV: alle jongeren die ik heb aangesproken zijn van het Comenius. RM: wat doen ze daar verkeerd? EV: peuken, lawaai, overlast.

DJ: duidelijk is dat we last hebben van afval en van uitwaaiende, lawaaierige jongeren van Comenius. Het is intimiderend soms, want je krijgt een grote bek terug.

EV: vragen aan jongeren: wat hebben jullie nodig?

Met Wout en Comenius bespreken? Wil EV zich wel op storten. En RM ook wel.

DJ: brengt Wout en Kees in contact met EV en RM.

e. Visie wijkpanel: algemene speerpunten en specifieke speerpunten dit jaar.

GK: bespreekpunt n.a.v. terechte opmerking RM in de appgroep. Op basis van welke visie nemen we besluiten, bijv. waaraan we onze reserves besteden? Daarom:

Algemene speerpunten, genoemd in wijkbrief:

- In kaart brengen van lopende initiatieven en contacten leggen.
- Zichtbaar maken van wat er speelt/te doen is.

- Organiseren van een aantal verbindende activiteiten.

In overleg komen we tot een aantal aanvullende speerpunten, specifiek voor AdH:

Groene wijk: dit was altijd al een speerpunt van Achter de Hoven, mede door haar geschiedenis, versterkt door groencoöperatie De Hoftuinen en het gebied de Potmarge. We zetten in op vergroening, groenbehoud, groenonderhoud en groene activiteiten.

Verbonden wijk: AdH is divers van samenstelling. We willen daarom binding, verbinding en onderlinge ontmoeting stimuleren.

Veilige wijk: we zetten in op verkeers- en sociale veiligheid.

Speelse wijk: het wijkpanel zet zich in om AdH een aantrekkelijke en geschikte wijk te maken voor jonge gezinnen, met o.a. veelzijdige speelfaciliteiten, een kinderpluktuin en een veilige waterspeelplaats bij de Potmarge.

6. Financiën

RA: we hebben een fors bedrag in onze reserves en dat is niet toegestaan. We gaan er dit jaar een flink deel van besteden, liefst aan structurele verbeteringen, met de speerpunten als leidraad.

7. Rondvraag

RM had een uitgebreid gesprek met Michel van BV Sport. RM heeft een leuke sportavond gehad, goed contact. RM probeerde echter iets te direct uit te zoeken hoe het e.e.a. organisatorisch in elkaar zit en wie wat financiert. Dat is verkeerd gevallen. Na gesprek bleek: Michel had RM's vragen als te direct ervaren. Afgesproken met een schone lei te beginnen. RM laat het nu bij hem, maar er blijven veel onduidelijkheden.

FB wil graag bij vergaderingen van het wijkpanel zijn, maar heeft geen tijd om grote taken op zich te nemen. Kleine dingen kunnen wel. Dus ze sluit vanaf nu aan!

8. Volgende vergadering

De volgende vergadering vindt plaats op **donderdag 13 juni om 20 uur in 't Knooppunt**.

9. Sluiting

Om 22:02 uur sluit de voorzitter de vergadering. Dank allen!

Actielijst

Wie	Wat
EH en HV	Plan + uitvoering voor parkeerwerende plantenbakken bij speeltuin Vegelinstraat
DJ	Organiseren vrijwilligersdag
Bestuur	Vragen aan Anne wanneer Stuurgroep Potmarge weer bijeenkomt
Bestuur	Anne de Herder uitnodigen voor volgende vergadering
DJ	Borrel organiseren op 22 juni
TvH, EL	Plan Hoftuinen promotie en jaarplanning
DJ	Gaat met Edwin bellen om te peilen over de financiën
HV en LvE	Concrete plannen en begroting wijkfeest
DJ	Zoekt contact met Kees (Comenius) over openluchtbios
Bestuur	Uitzoeken hoe de wijkappgroep werkt: nr aanvragen?
GK	In gang zetten wijkinformatieborden
Bestuur	Bord Knooppunt realiseren
RM en EV	Inventariseren waar jongeren behoefte aan hebben en wat kan, iom Amarylis en Comenius.
DJ	EV en RM in contact brengen met Wout en Kees